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A szervezet neve, székhelye:  Magyar Birkózók Szövetsége  

(1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3.) 

 

Jegyzőkönyv kivonat 
 

1. A szerv neve: 

Elnökség 

 

2. Az ülés időpontja (év/hónap/nap/óra), helye:   

2023. december 08., 10 óra 

1213 Budapest, Hollandi út 8. 
(KIMBA VIP terem) 

 

3. Az ülésen jelen vannak az alábbi személyek:  

A mellékelt jelenléti ív szerint. A 24 elnökségi tagból 18 van jelen. 

 

4. Ügyrendi határozat a napirenddel kapcsolatban: 

Az ülést Németh Szilárd elnök úr vezeti le. Ancsin László napirend 13. egyebek pontjához 

javasolja, hogy tárgyalják a bíróbizottság javaslatát a tagcseréről. 

 

Ügyrendi határozat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el a napirend elfogadásáról azzal, hogy az egyebek pontban 

tárgyalják a bíróbizottságban történt tag változást. 

 

A szavazás módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 18 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

Az elnök a szavazás eredménye alapján megállapítja, hogy a megjelentek a napirendet 

elfogadták. 

 

5. Elnök úr a határozatképesség vizsgálata során a megjelentek számára tekintettel megállapítja, 

hogy az ülés 

a. határozatképes 

b. nem határozatképes 

A szövetség elnöke röviden üdvözli a jelenlévő elnökségi tagokat és meghívott vendégeket. 

Megállapítja, hogy a jelenlévő 18 taggal az elnökség határozatképes.  

 

6. Napirend: 

1. Tájékoztató az előző Elnökségi ülés óta eltelt időszak eseményeiről, az Intéző Bizottság hatá-

rozatairól. 

Előterjesztő: Bacsa Péter Alelnök 

2. Beszámoló a Tiranában megrendezett U23 birkózó világbajnokságról. 

Előterjesztő: Bácsi Péter sportszakmai igazgató 

3. Előterjesztés a 2023. évi eredmények után járó szövetségi jutalmazásól. 

Előterjesztő: Ancsin László főtitkár 

4. 2023. év sportolói és edzői 

Előterjesztő: Bácsi Péter sportszakmai igazgató 
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5. Előterjesztés a  2024. évi versenynaptár elfogadásáról. 

Előterjesztő: Bácsi Péter sportszakmai igazgató 

6. Javaslat a 2024-es NVFP PROGRAM egyesületi elosztására   

Bacsa Péter alelnök 

7. Versenyszabályzat + átigazolási szabályzat módosítása 

Előterjesztő: Ancsin László főtitkár 

8. Előterjesztés a tagfelvételi kérelmekről  

Előterjesztő: Ancsin László főtitkár 

9. Tájékoztató a 2023. év I-X. hó költségvetésének alakulásáról. 

Előterjesztő: Ancsin László főtitkár 

10. 2024 Párizs - olimpiai kvóták és megszerzésük feltételei 

Előterjesztő: Bácsi Péter sportszakmai igazgató 

11. Alapszabály módosítás Közgyűlésre. 

Előterjesztő: Németh Szilárd elnök 

12. 2024. évi tisztújító közgyűlés összehívása, Jelölő bizottság felállítása 

Előterjesztő: Németh Szilárd elnök 

13. Egyebek (bíróbizottsági tag változás) 

 

7. Napirendi pontok bemutatása és határozathozatal  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

1. Tájékoztató az előző Elnökségi ülés óta eltelt időszak eseményeiről, az Intéző Bizottság ha-

tározatairól. 
 

Bacsa Péter alelnök úr tájékoztatója: 

 A két ülés között eltelt időszakban megszavaztuk a Felnőtt VB beszámolóját, az ehhez 

kapcsolódó eredményességi jutalmazást, valamint az U23 eredményességi juttatásait, 

döntöttünk a Gerevich ösztöndíj 4. negyedévi módosításáról. Döntöttünk az idei év végi 

segélyezési támogatásokról, így év végén 11 főnek nettó 300.000 ft-ot tudtunk adni, köztük 

rászorulóknak, özvegyeknek. Szerencsére keretünk volt rá a gondos pénzügyi tervezés és a 

költségvetés egyensúlya miatt. Ezenkívül még egy fegyelmi bizottsági döntés született, de 

személyes érintettség végett erről a jelen lévő dr. Loványi Róbert ügyvéd úr, a bizottság elnöke 

fog tájékoztatást adni.  

 

dr. Loványi Róbert: 

 Ma jár le a fellebbezési határideje a határozatnak, éjfélig van ideje Barna úrnak a 

fellebbezését benyújtania. Fegyelmi ügy vele szemben főtitkár úr jelzése alapján indult abból 

az okból, hogy a tanár úr Németh Szilárd Elnök úrhoz írt egy levelet, amelyben Alelnök úr 

végzettségével kapcsolatban kétségeit, aggályait fejezte ki. Emiatt elrendeltem az elsőfokú 

fegyelmi eljárást. Az eljárás indulását követően tudomásunkra jutott az is, hogy Barna Tibor úr 

nem csak Elnök úrhoz, hanem az UWW illetékeseihez is eljuttatott hasonló tartalmú leveleket, 

melyek lényege az volt, hogy Alelnök úr nem azokat a bizonyítványokat és okleveleket, 

diplomákat szerezte, amelyeket az önéletrajzában állít. A fegyelmi eljárás alatt sikerült 

beszerezni a TF igazolását és válaszait, amely alátámasztotta, hogy Alelnök úr végzettségei 

valósak, bizonyítványai valódiak, illetve az UWW részéről is jött válasz, aminek az volt a 

lényege, hogy maguk részéről az ügyet lezártnak tekintik és nem kívánnak foglalkozni Barna 

Tibor úr levelében foglaltakkal. Barna Tibor úr az eljárás alatt kérte az angol nyelvű önéletrajz 

fordítását, erről készült is egy hiteles magyar nyelvű fordítás, melyről kiderült, hogy ő maga a 

TF szakmai lektorátusával lefordíttatta és ugyanarra az eredményre jutott. A fegyelmi bizottság 

megállapította, hogy Barna Tibor úr etikai vétséget követett el, jogi nyelven ezt úgy nevezik, 
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hogy szakember társa eredményeit, tevékenységét méltánytalanul becsmérelte. Ezért Barna urat 

egy évre eltiltottuk a sporttevékenységtől. A határozatot meghoztuk, november 23-án ezt 

kézbesítette is a szövetség részére postai úton, ez idáig nem érkezett fellebbezés, ha érkezne, 

akkor az elnökség jár el másod fokon.   

 

Németh Szilárd elnök úr kiegészítése: 

Engem rendkívüli módon meglepett a hír, először Pétert kértem, hogy jöjjön el hozzám és nézze 

meg milyen vádak érték őt, ő elhozta a dokumentumokat, megnéztem és akkor mondtam, hogy 

ebből fegyelmi eljárást indítsunk. Nem a végét mondtam ki, nem is vettem részt az eljárási 

folyamatban, egy cseppet sem, hanem, hogy eljárás legyen belőle. Magam részéről enyhének 

tartom ezt a büntetést, nem akarom ezt befolyásolni egy cseppet sem. Ez a dokumentum 

magyarázhatatlan. Jól mutat a pletyka rovatokban, de egyébként ezzel el kell számolnia az 

embernek mindenki előtt, gyerekei, felesége, munkahelye, elnökség előtt. Ez így rendkívül 

gátlástalan. Ha van valakinek ilyen típusú gyanúja, annak megvannak az eszközei, hogy ezt 

rendezni lehessen, nem ilyen hírveréssel. Köszönöm mindenki bizalmát, hogy nem ültetek fel 

erre a szekérre. 

 

Határozati javaslat:  

A napirend tájékoztató, nem igényel szavazást. 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

2. Beszámoló a Tiranában megrendezett U23 birkózó világbajnokságról. 
 

Bácsi Péter szakmai igazgató úr beszámolója: 

 Október 23-29. között volt az U23-as VB, összességében 10 versenyzővel vettünk részt, 

szabadfogásban 1 fő, lányoknál 4 fő és kötöttfogásban 5 fővel. Egy bronzérmet sikerült 

nyernünk, a kiküldött anyag elég részletes beszámoló, lányoknál is láttuk, hogy ami 

közrejátszott, az a közeli világverseny illetve, hogy voltak sérültjeink is. Egy dolgot szeretnék 

elmondani, sokszor hangoztattam már és benne is van a beszámolóban, amit egyesületi 

edzőként vagy edzőként is át kell gondolni, hogy hány versenyen indítunk egy versenyzőt. Ezt 

Martin Gabi elég őszintén megfogalmazta, hogy az, hogy valaki 4 világversenyen indul, nem 

feltétlenül jó, a versenyző érdekei végett ezt jól át kell gondolni, a jövőben is javasolni fogom 

a versenyzőknek és klubvezetőknek is. A beszámolót a szakmai bizottság egyhangúan 

elfogadta.  

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el a beszámoló elfogadásáról.  

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 18 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

16./2023.(12.08.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség az U23-es világbajnokság beszámolóját egyhangúan elfogadta. 
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Napirendi pont száma és tárgya: 

3. Előterjesztés a 2023. évi eredmények után járó szövetségi jutalmazásól 

 

Ancsin László főtitkár úr előterjese: 

 Az MBSZ-nek van egy szabályzata a kiemelkedő sportesemények MBSZ által 

kifizetendő támogatásáról, ezt nemrégen módosította az elnökség. Ennek megfelelően a 

kollégák kiszámolták, hogy az eredmények után kinek milyen összeg járna, ez a táblázat lett 

kiküldve, ezek tényszámok. 

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el az eredményességi támogatás elfogadásáról.  

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 18 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

17./2023.(12.08.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a 2023. évi eredmények után járó szövetségi jutalmazásra tett előter-

jesztést elfogadta.  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

4. 2023. év sportolói és edzői 

 

Bácsi Péter szakmai igazgató úr előterjesztése: 

 Minden év végén megszavazzuk az év legjobbjait. Felnőtt korosztályban és utánpótlás 

szinten is úgy gondolom ez egyértelmű, szavazásra ezt kiküldtem elektronikusan a szakmai és 

utánpótlás bizottságnak. Minden sportoló benne volt a szavazásban, aki idén érmet szerzett, az 

edzőknél pedig azokat a válogatott edzőket jelöltem akiknél volt aranyérem az idei évben, 

illetve ide tettem lehetőségnek, hogy más klubedző jelölése is lehetséges lehetett volna, de nem 

jött egyéb javaslat, így az előterjesztésben található neveket egyhangúan elfogadták a 

bizottságok.  

  

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el a fenti napirend elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 18 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

18./2023.(12.08.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség egyhangúan elfogadta a 2024. év sportolóira és edzőire tett javaslatot. 
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Napirendi pont száma és tárgya: 

5. Előterjesztés a  2024. évi versenynaptár elfogadásáról. 

 

Bácsi Péter szakmai igazgató úr előterjesztése: 

Az idei versenynaptár is úgy állt össze, mint a tavalyi, elsődlegesen a nemzetközi 

versenynaptárhoz kell igazítanunk a sajátunkat. Azt gondolom, hogy ez sikerült, ennek ellenére 

most is lesz benne egy pici változás, a kiküldött anyaghoz képest annyi történt, hogy van két 

U20 nemzetközi válogató, amit ide a KIMBA-ra terveztünk, egybekötve egy rangos nemzetközi 

edzőtáborral és a kf-ú versenyt ütné egy nemzetközi verseny ami jó verseny szokott lenni, ezért 

megcseréltük a két versenyt, igazából csak a dátumok változtak.  

 

Bacsa Péter kiegészítése: 

 Jövőre is megrendezzük a 2 ranking versenyből a másodikat júliusban (az Olimpia 

miatt csak kettő lesz), ugyanúgy a BOK csarnokban és ugyanúgy Varga János & Polyák Imre 

Emlékverseny néven, úgyhogy bízom benne, hogy minél többen ott szurkolunk, hiszen ez az 

Olimpia előtti utolsó komoly esemény.  

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el a fenti napirend elfogadásáról.  

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 18 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

19./2023.(12.08.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a 2024. évi Versenynaptárt elfogadta. 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

6. Javaslat a 2024-es NVFP PROGRAM egyesületi elosztására   

 

Bacsa Péter alelnök úr előterjesztése: 

 A régi KSF utódja az NVFP. Hála a Sportállamtitkárság hatékony működésének már 

megkaptuk a pontos összeget jövőre, ez 10 %-os emelkedés a teljes összegnek, így akkor az 

egyesületi támogatás részre ugyanezt a 10 %-os emelést eszközöljük, tavaly 480M ft került 

elosztásra, idén 530 M ft-ot adunk át az egyesületeknek. Az új NVFP-ben kétféle támogatás 

van, van a direkt támogatás és a Müller Ferdinánd Edzői Program, ez utóbbit 20 M ft-al 

növeltük, így az edzőknek is tudunk egy 10 %-os emelést biztosítani. Az egyesületi támogatást 

pedig 30 M ft-al emeljük. Akkor szoktunk szerződni és pontos számokat adni, amikor a pénz is 

itt van. Előre láthatóan január-februárban lesz egy elnökségi döntés arról, hogy pontosan kinek 

mennyit javaslunk adni. Most csak az emelés mértékéről kell döntést hozni.  

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el a fenti napirend elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 



Oldal: 6 / 10 
 

Támogató szavazatok száma: 18 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

20./2023.(12.08.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség az NVFP támogatás 10%-os növelésére tett javaslatot elfogadta.  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

7. Versenyszabályzat + átigazolási szabályzat módosítása 

 

Bácsi Péter szakmai igazgató úr előterjesztése: 

 Lényegesebb változások és apróbb pontosítások, aktualizálások történtek. Az egyik, 

hogy a korosztály elnevezéseket egységesítettük a nemzetközi életben elterjedtek szerint. Az 

U10 és U11 korosztályt szétszedtük. Ezek egy helyszínen és egy nap versenyeznének, de külön 

korosztályban. A másik módosítás azért volt, mert az volt a javaslat, hogy ne legyenek 

feljutásosak a versenyek. A gyerekgálák lettek aktualizálva, de nem jelentős a változás, illetve 

a bíróbizottságnak volt a javaslata, hogy a piros és a sárgalapos büntetéseknek a súlya 

érezhetőbb  legyen, ennek lett a díja megemelve. A pontokat aktualizáltuk, a strandbirkózásnál 

az állomásoknál nem volt pont és az volt a javaslat, hogy az állomásokért is adjunk pontokat és 

nyissunk a fiatalabb korosztály felé is, őket is benne lehet ezáltal tartani a versenyrendszerben. 

Úgy döntöttük, hogy minimális pontot ezekért is lehet szerezni. A függelékekben még látható 

változás, hogy megemeltük a versenynevezési díjakat. Bírói díjakban történt változás, 

emelkedtek.  

 

Bacsa Péter kiegészítése: 

 A bíróképzés is megújult, az elmúlt évben több, mint 20 új bíró kezdett, korábban csak 

4-5 fő jelentkezett. Most már kellő számú bíró van ahhoz, hogy egy hétvégén akár 2-3 versenyt 

is megrendezzünk. Természetesen ez a pálya is olyan, hogy kell 4-5 év, hogy a rutint 

megszerezzék és elfogadják őket a pályán. Ehhez képest 100 % változás van, fiatal, komoly 

bírók vannak, alázattal dolgoznak és a nemzetközi bírók között is lesz 20 bírónk. A létszám is 

megfelelő, minőségük is, egymás között is képzik magukat. A 10 évvel ezelőtti bíráskodás 

nagyon sokat javult. Mindig vannak megkérdőjelezhető, vitatható esetek, de már ez is javult. 

 

Bácsi Péter szakmai igazgató úr előterjesztése: 

 Szintén szakmai bizottság elé került, ahogy korábban mondtam, a korosztályok 

aktualizálása a főbb változás, illetve bekerült egy új oszlop az átigazolási díjakhoz, a KIMBA 

alapprogramosok, hiszen az eredeti cél is az volt, hogy az akadémista versenyzők, akik ide 

jelentkeznek, maradjanak az eredeti klubjukban, ugyanez volt a cél, csak akik 

alapprogramosként csatlakoznak a KIMBA-hoz ott egy erősebb köteléket kialakítani. A másik 

pedig, hogy a külföldi szerződések esetében az átigazolási vagy kölcsönadási díjakat emeltük 

minimálisan. 

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el a Versenyszabályzat elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 18 



Oldal: 7 / 10 
 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

21./2023.(12.08.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a Versenyszabályzat módosítására tett javaslatot elfogadta.  

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el az átigazolási szabályzat elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 18 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

22./2023.(12.08.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség az Átigazolási szabályzat módosítására tett javaslatot elfogadta.  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

8. Előterjesztés a tagfelvételi kérelmekről  

 

Ancsin László főtitkár úr előterjese: 

 Egy tagfelvételi kérelem van, a Növényi Sportakadémia Professzionális Sportegyesü-

lettől, több körben kértünk hiánypótlást, de végül is minden megérkezett, így javasoljuk, hogy 

ideiglenes tagsággal vegye fel őt az elnökség a tagok közé. 

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el a napirend elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 18 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

23./2023.(12.08.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a Növényi Sportakadémia Professzionális Sportegyesület ideiglenes 

tagságsági jogviszony megadására tett javaslatot elfogadta.  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

9. Tájékoztató a 2023. év I-X. hó költségvetésének alakulásáról. 
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Ancsin László főtitkár úr előterjese: 

 A takarékos gazdálkodásnak megfelelően alakultak a számok, a terv adataink amit elő-

irányoztunk, úgy tűnik október hó végével teljesül. Sok helyen, pl. a felnőtteknél megtakarítá-

sok lettek, az utánpótlásnál is kisebb megtakarítás várható, a bevételeink pedig úgy teljesülnek, 

hogy az állami bevételek teljesültek eddig, látszik, hogy különböző rendezvény bevételeiből, 

kamatbevételekből több fog bejönni, mint amit terveztünk. Időarányosan látszik, hogy még nem 

teljesült minden, de év végéig teljesülni fog a kamatbevétel is, várhatóan olyan 10-20M ft po-

zitívval fogunk végezni. 

 

Bacsa Péter kiegészítése: 

 Egy sorra hívnám fel a figyelmet, a pénzügyi bevételekre, van közel 350-400 M ft kö-

rüli tartalékunk, ami a jelenlegi kamatviszonyok között egész jól kamatozott, tehát 50-60 M 

ft. között lesz az a pénzügyi bevétel, ami ennek köszönhető, ezért is tudjuk támogatni pl. a rá-

szorulókat, ezért tudunk jutalmat adni a versenyzőknek.  

  

Határozati javaslat:  

A napirend tájékoztató, nem igényel szavazást. 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

10. 2024 Párizs - olimpiai kvóták és megszerzésük feltételei 

 

Bácsi Péter szakmai igazgató úr előterjesztése: 

 Van két jelenlegi kvótánk. Losonczi Dávid, és Muszukajev Iszmail jóvoltából. Az 

előirányzat az volt a felnőtt VB-re, hogy 2-4 kvóta lesz, ebből 2 sikerült. Bízom benne, hogy az 

eredetileg tervezett 6-7 fős csapat még összejöhet. A kvótával kapcsolatban a jelenlegi állás 

szerint az elnökség hatásköre, hogy elfogadja az Olimpiára utazó csapatot. Ez ügyben jelenleg 

nem vagyunk illetékesek dönteni, mert a jelenlegi elnökség mandátuma 2024 elején lejár, 

úgyhogy ez ügyben csak annyi tájékoztatást szeretnék adni, hogy a két világbajnokot megilleti 

az, hogy ők legyenek az elsődleges jelöltek az Olimpiára, illetve aki a kvalifikációs versenyen 

indul és kvótát szerez annyi jogosultságot kapjon, hogy ő legyen az elsődleges jelöltje az 

olimpiai részvételre. Erről majd természetesen a következő elnökség fog dönteni. Két 

kvalifikációs verseny van még hátra. Azt gondolom, és ez régóta működőképes is volt és ez így 

is kellene a jövőben is, hogy az, hogyha valaki világbajnok volt, annyi védettség megilleti a 

versenyzőket, hogy a következő évi Európa-bajnokságon ő indulhasson, főleg, hogy az 

Olimpiára való felkészülésnek egy fontos lépése az EB. Elég sűrű lesz a jövő évi versenynaptár, 

meg kell választani azokat a versenyeket, amelyek ebből a szempontból a legfontosabbak és azt 

gondolom, hogy az EB ilyen.   

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el a napirend elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 18 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 
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A határozat száma és pontos szövege: 

24./2023.(12.08.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség olimpiai kvóták megszerzésének feltételeire tett javaslatot elfogadta.  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

11. Alapszabály módosítás Közgyűlésre. 

 

Németh Szilárd elnök úr előterjesztése: 

 Az Elnökséget a márciusi közgyűlésen kibővítenénk 2 állandó taggal, a KIMBA és a 

Vajdasági Magyar Birkózó Akadémia egy-egy képviselőjével. Ebben szeretném az Elnökség 

támogatását kérni, hogy a Közgyűlés elé terjeszthessük a javaslatot. 

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el a napirend elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 18 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

25./2023.(12.08.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség javaslatot tesz a Közgyűlés számára az alapszabály módosításáról.  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

12. 2024. évi tisztújító közgyűlés összehívása, Jelölő bizottság felállítása 

 

Németh Szilárd elnök úr előterjesztése: 

 2024. március 8-ára hívom össze a Közgyűlést, 10 órára a KIMBA-ra. Az előterjesztés tartal-

mazza az előkészítést és a munkabizottságokra tett javaslatomat, akikkel előzetesen beszéltünk és el 

is fogadták. 

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el a napirend elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 18 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

26./2023.(12.08.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség elfogadta a Közgyűlés összehívására és a munkabizottságokra tett 

javaslatot.   
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Napirendi pont száma és tárgya: 

13. Egyebek – bíróbizottsági tag változás 

 

Ancsin László főtitkár úr előterjesztése: 

 A bíróbizottsági tagságáról Sleisz Gabriella lemondott, a bizottság javaslatára helyére Szán-

tóné Csánó Zsófia kerülne be.  

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el a napirend elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 18 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

27./2023.(12.08.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a bíróbizottságban történt személyi változásra tett cserejavaslatot 

elfogadta.  

 

Az elnökségi ülés 11:25 órakor véget ér, a jegyzőkönyvet a jegyzőkönyvvezető és a 2 

jegyzőkönyv hitelesítő aláírja.  

 

Kelt: Budapesten, 2024. december 08. napján 

 

Aláírások: 

 

 

…............................................ 

 Betes Zsuzsanna 

 jegyzőkönyvvezető  

 

 

 …............................................ ............................................ 

 Sastin Marianna Bácsi Péter 

 jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő 


